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Punten voor de rondvraag commissie ABA de dato 7 februari 2022

Fractie Vraag

AB ---

CDA ---

VSP Nafase watersnoodramp
Op 18 januari jl. hebben wij een RIB ontvangen stand van zaken nafase watersnoodramp.  
• Kunt u ons aangeven wat hier de actuele stand van zaken van is op het ogenblik?

PGP Voortgang handhavingsverzoeken Camping Vinkenhof
Op 28 september 2021 heeft het college besloten geen principe medewerking te verlenen aan het laten staan van de 12 sanitair units en 
evenmin aan het laten staan van de 3 recreatieve verblijfsaccommodaties op camping Vinkenhof. We krijgen meerdere malen vragen over de 
voortgang van het handhavingsbesluit, hebben hier vragen over gesteld en ook vandaag staat het onderwerp onder agendapunt 3 spreekrecht op 
de agenda. We zijn van mening dat uitleg gegeven moet worden hoe de voortgang verloopt en waarom deze vertraging oploopt. We begrijpen 
dat juridische, strategische, economische en financiële belangen van de gemeente meegenomen moeten worden in het traject.
• Kan de burgemeester uitleg geven wat de stand van zaken is momenteel?  
• Kan de burgemeester het waarom van de vertraging van de uitvoering van het collegebesluit uitleggen en nader toelichten?  
• Kan de burgemeester aangeven wanneer er daadwerkelijk gehandhaafd gaat worden?

VVD ---


